
 

 

 
 
 
 
Nr. 92/2023 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 18 ianuarie 2023, cu ocazia ședinței extraordinare convocată de îndată 
a Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 17 membri, 2 
reprezentant ai satelor aparţinătoare municipiului Sfântu Gheorghe, Baloga Csilla - sat 
Chilieni, Miklós András – sat Coşeni, lipsind: Jancsó Éva, Kiss-Bartha Annamária, Kondor 
Ágota, Sipos Dóra-Viola. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 22 alin. (1), art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 
privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în 
conformitate cu prevederile art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (4) și art. 196 alin. (1) lit. b 
din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare, prin Dispoziţia emisă de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 24/2023. 
Ședința se desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Vargha Fruzsina și Toth-Birtan Csaba 
viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al 
municipiului Sfântu Gheorghe. 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): „Bine v-
am găsit la ședința extraordinară a Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe din 
data de 18 ianuarie 2023. Începem cu prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.r.): „Dacă nu avem de adăugat alte puncte, nu avem D-uri, trebuie să votăm în 
întregime Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, sunt de acord cu 
punctele 1 și 2 pe Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu sunt de 
acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Da, sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): ”Sunt de acord cu 
Ordinea de zi.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): ”Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 



 

 

 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt și eu de acord cu Ordinea de 
zi. Scuze, dar nu a mers microfonul.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Lakatos László), 
Ordinea de zi în întregime. 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): „O să 
votăm fiecare punct după prezentare. Înainte de a trece la discutarea punctului, aș da citire: 
potrivit art. 228 din OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la 
deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema 
supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de 
începerea ședinței interesul personal pe care-l au în problema respectivă. Sunt astfel de 
cazuri? Dacă nu sunt, începem cu primul punct.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării 
devizului general aprobat prin HCL nr. 212/2022 privind aprobarea Studiului de 
fezabilitate „Eficientizarea sistemului de iluminat public în municipiul Sfântu Gheorghe, 
Lot 2 – pentru strada Lunca Oltului prin dublarea și extinderea iluminatului”. Prezintă: 
Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r.): „Pentru lucrarea aceasta de 
extindere a rețelei de iluminat public pe Lunca Oltului și dublarea ei. Am primit proiectul 
tehnic, care a actualizat și valoarea Devizului general, aprobat prin aprobarea Studiului de 
fezabilitate, și astfel noua valoare a investiției este de 4.623.193,14 cu TVA. Aș menționa, 
ca această lucrare odată asigură dublarea rețelei de iluminat public și pe cealaltă parte a 
străzii Lunca Oltului, respectiv extinderea acesteia până la sensul giratoriu, care duce spre 
Sepsi Arena și prevede montarea 128 de aparate de iluminat LED, cu o capacitate de 70 W, 
57 de aparate de iluminat LED cu capacitate de 100W, 105 stâlpi metalici, respectiv un 
cablu subteran de alimentare de 4677 m, 3 puncte de aprindere cu controler wireless, și 
fiecare stâlp, respectiv aparat de iluminat va fi echipat cu modue de telegestiune. 
Mulțumesc.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): 
„Mulțumesc. Doresc să menționez, că a fost avizat favorabil de către Comisiile de 
specialitate: economic, urbanism și juridic. Urmează să votăm.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu sunt de 
acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): „Sunt de 
acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt prezent și eu, Lakatos 



 

 

László și sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord și eu.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m./lb.r.): ”Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): ”Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 6/2023. 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): 
„Mulțumim. Urmează punctul 2.” 
 PUNCTUL II de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea rețelei 
școlare preuniversitare de stat din municipiul Sfântu Gheorghe pentru anul școlar 2023 – 
2024. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r.): „Cred, că dl. primar este 
într-o altă întâlnire și nu poate participa și dacă îmi permiteți o să prezint eu acest punct al 
Ordinii de zi.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): 
„Mulțumim.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.r.): „În fiecare an Consiliul 
Local trebuie să aprobe reorganizarea rețelei școlare preuniversitare de stat, după ce 
primește avizul conform din partea Inspectoratului Școlar. Am primt acest aviz, care este 
prezentat în anexa la Hotărârea Consiliului Local și în urma acestuia, conform tabelului 
anexat proiectului de hotărâre vă propunem spre aprobare tabelul privind rețeaua școlară 
preuniversitară de stat din municipiul Sfântu Gheorghe pentru anul școlar 2023 – 2024.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): 
„Mulțumim dl. viceprimar. Comisiile de specialitate: economic, învățământ și cultură, și 
juridic au avizat favorabil. Urmează trecem la vot.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Da, sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier DEBRECZENI LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu sunt de 
acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): „Sunt de 
acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord și eu.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 17 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 7/2023. 
 
 



 

 

Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.r.): 
„Mulțumim. Am votat ambele puncte cu 17 voturi pentru, în unanimitate. Mulțumesc 
pentru prezență și ne vedem săptămâna viitoare.” 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 26 ianuarie 2023. 
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